
Protokoll
Trummenäs Vägars Samfällighetsförening

2011-08-22

Närvarande: Jan-Erik, Per-Axel, Lars-Olof, Christian samt Claesåke. 
Adjungerad: Per Hansson.

§1. Ordf hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.

§2. Beslutade att kalla till ett nytt årsmöte/extra möte den 18 september 2011 kl 
15.00 på Trummenäs golfklubb. Kallelse  hängs upp på samtliga anlagstavlor 
inom området samt en annons i BLT samt Sydöstran. Detta ombesörjes av sekr 
senast 8 dagar före mötet. I kallelsen skall framgå: Extra utdebitering av 150:- 
för hel andel och 75:- för halv andel enligt  liggande debiteringslängd och 
andelstal. Fyllnadsval av en ledamot till valberedningen.

§3. Ang förfrågan  som inkommit från  Jan Hallberg, ordf i ”gamla va-
föreningen” om övertagande av beslysningen i området beslutades att hänskjuta 
denna fråga och intag av nya vägar till nästa årsmöte.

§4. Per är villig att  bli kassör i föreningen efter Leif Henriksson om  det nya 
årsmötet väljer honom. Per meddelade att 30.000:- är utnyttjade av 
checkkrediten. Ekonomin är ansträngd p.g.a de två sista vintrarnas 
snöröjningskostnader.

§5. Inkomna skrivelser: Från Lantmäteriet : Uppdatering på styrelsemedlemmar.
Från  Rolf Wihlborg: ang hål i asfalten på Valderslyckavägen samt ny färg på 
vägbulorna. Från Peder Sparre: ang talan mot en extra utdebitering. Från Leif 
Henriksson: avsägelse av styrelseuppdrag. Från  advokat Gunnar Björkdal: 
synpunkter på hanteringen av utdebitering i föreningen.

§6. Per och Claesåke  ansvarar för att de fyra  asfaltslagningarna åtgärdas innan 
vintersäsongen.

§7. Ordf tackade för visat intresse och avslutade mötet.

Vid protokollet 

Claesåke Alfzon                                                      Jan-Erik Andersson
Sekr                                                                         Ordf




